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Aan de leden van de raad,

Er zijn schriftelijke vragen (PvdA, 22F16)  ingediend over de richtlijnen voor zaalverhuur van 
gemeentelijke accommodaties ten bate van sportactiviteiten van verenigingen. Onderstaand een 
reactie op de ingediende vragen. 

1. Klopt het dat een binnensport (basketbal) bij zaalverhuur moet wijken voor een buitensport 
(korfbal)?

Nee, dat klopt niet. In de genoemde periode (winterseizoen) is de vraag naar 
binnensportaccommodaties groot en wordt er jaarlijks aan de verenigingen gevraagd welke behoefte 
zij hebben (welke accommodatie, welke dagen en tijden, hoeveel speelvelden). In die behoeftepeiling 
gaat het om te komen tot een verdeling die zo goed mogelijk aansluit bij de totale sportbehoefte (van 
meerdere typen sport).

2. Kan er ook met de verhuur van zalen bekeken worden of de jongste leeftijdsgroep als eerste kan 
trainen ten opzichte van een oudere leeftijdsgroep van een andere sport?

Dit is aan de verenigingen zelf om dit zo duidelijk mogelijk aan te geven bij de aanvraag van de 
capaciteitsbehoeften. Zij kunnen voorkeuren doorgeven als het gaat om dagen/tijden. Graag 
onderzoeken we of we als gemeente het gesprek tussen verenigingen over de afstemming van 
zaalhuur kunnen stimuleren. Hiermee kan er eerder een gezamenlijke afweging worden gemaakt. 
Natuurlijk zijn er ontwikkelingen in bepaalde typen sport (groei, krimp, andere doelgroepen, etc), maar 
wij vertrouwen erop dat de verenigingen anticiperen door de juiste capaciteit aan te vragen.

3. In de huurvoorwaarden staat dat een vereniging die al jaren op dezelfde tijd de zaal huurt, voorrang 
heeft. Is het mogelijk dat deze regel aangepast kan worden aan de ontwikkeling van een tak van 
sport?

Dit staat niet in de huurvoorwaarden, maar in de uitvraag. Op het aanvraagformulier staat aangegeven 
dat het streven is om de aanvragen van huurders zoveel mogelijk te honoreren. Tegelijk is het voldoen 
aan alle wensen niet altijd mogelijk, omdat verenigingen dezelfde wensen naar voren kunnen 
brengen. Als er meerdere aanvragen zijn voor dezelfde accommodatie/dag/tijd, nemen wij contact op 
met de betrokken huurders om mogelijke alternatieven te bespreken. 

Helaas zijn er natuurlijk beperkingen aan onze capaciteit waarbij de gemeente zijn best doet om 
iedereen zoveel als mogelijk in te roosteren op de gewenste locatie en tijd. Dit is complex omdat er 
meerdere verenigingen zijn die bijvoorbeeld op meer locaties of zelfs binnen meer gemeentes locaties 
boeken en dit graag af willen stemmen. Dit  levert helaas ook wel eens uitdagingen op waarbij niet 
iedere vereniging 100% tevreden gesteld kan worden omdat de capaciteit, op de gewenste locatie of 
tijd ontbreekt.     

4. Worden de huurvoorwaarden nog aangepast binnen afzienbare tijd?
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In de huurvoorwaarden worden capaciteitsbehoeften niet beschreven. De huurvoorwaarden zullen wel 
geactualiseerd worden en hierbij is het streven om dit te realiseren voor medio 2023. 

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


